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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  APA 

 PROCESUL - VERBAL  
al şedinei ordinare din data de 27.07.2023. 

 
 Încheiat azi 27.07.2023, orele 10,00, la sediul primăriei comunei Apa,  în sedinta ordinara a 
Consiliului Local al Comunei Apa, sedinţă convocată de domnul primar prin Dispozitia nr. 87/2023. 
 La sedinta participă toți cei 11 consilieri locali locali în funcţie.  Fiind îndeplinite prevederile 
art.137,alin.1 din O.U.G. nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare , şedinţa îşi poate începe lucrarile. 
 Presedinte de sedinta este d-ul consilier Gulyaș Vasile , care deschide lucrarile sedintei, citind 
ordinea de zi, întrebând daca sunt si alte propuneri. Nefiind alte propuneri se supune la vot ordinea de zi 
care se voteză  în felul următor: 11 voturi “pentru”, 0 “abţineri”, 0 “împotrivă”, astfel că şedinţa îşi poate 
începe lucrările.   

Presedintele de şedinta dă cuvântul secretarului comunei , pentru a citi procesul verbal al sedintei 
anterioare. Acesta se aprobă cu 11 voturi “pentru”, 0 “abţineri” , 0 “împotrivă”.   
 Se trece la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi. 
1.PROIECT DE HOTĂRÂRE  Nr. 805 /18.07.2023 privind aprobarea încheierii Acordului de 
Parteneriat în vederea realizării proiectului ,,Realizarea, implementarea, utilizarea și administrarea 
sitemelor informatice de înaltă performanță, la nivelul județțului Satu Mare, dezvoltate și găzduite prin 
sistemul Cloud Regional Nord – Vest. Proiectul se votează în felul următor : 11 voturi „pentru”, 0 
„împotrivă”, 0 „abţineri”, proiect adoptat. 
4. Diverse. 
D-ul primar informează consiliul local despre stadiul implementării proiectelor, menționând că sala de sport 
este terminată în proporție de 98 %, urmând ca să se facă recepția. 
D-ul consilier Anițaș Ioan-Cristian solicită executivului să ia măsuri pentru curățarea vegetației în unele 
intersecții unde nu este vizibilitate , eventual acolo unde se poate să fie montate oglinzi.  
D-ul Bonta Dorel propune montarea pe strada Principală din satul Apa a unor indicatoare electronice de 
vizualizare a vitezei de circulație, astfel ca șoferii, datorită impactului vizual , să respecte viteza legală. 
   
 Terminându-se discutiile la punctul diverse, epuizandu-se ordinea de zi, presedintele de şedinţă 
declară închisa sedinta C.L. din data de 27.07.2023, sedinţa se ridică , drept pentru care am încheiat 
prezentul proces-verbal în trei exemplare. 
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